
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  6/ 2018 
Aika 12.12.2018  klo 17:00   
Paikka Huittisten kaupungintalo 
  

Kutsutut  

Pj Martin Ylikännö  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupungin valtuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Hanna Moisio  Satakunnan ammattikorkeakoulu   
  

Vieraana  Lilja Tikka  Opinnäytetyöntekijä, Samk 

 Helena Kaitanen  Markkinointi- ja viestintäsuunnittelija 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ja tehtiin esittelykierros.  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin työjärjestys 

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Susanna Hirsikangas ja Janne Survonen.  

4§ Asumisen taustakyselyn tulokset 

Satakunnan ammattikorkeakoulun julkishallinnon opiskelija Lilja Tikka tekee kaupungille 

opinnäytetyön ”Huittisten kaupungin väestökehitys muuttovoittoiseksi - asumisen taustatutkimus 

osana kaupunkibrändin rakentamista”. 

Kysely toteutettiin sähköisenä ajalla 29.10-18.11.2018.  Kyselyn avasi 1100 vastaajaa ja valmiita 

vastauksia saatiin 787 kappaletta. Vastauksissa oli 498 kehittämisehdotusta.  

Päätettiin järjestää lehdistötilaisuus 11.1. klo 9.  

Liitteenä kyselyn tulokset.  

5§ Brändikäsikirjan työsuunnitelma ja tilannekatsaus.  

Huittisten kaupunginhallitus päätti kesäkuussa, että kaupungille tehdään brändikäsikirja. 



 

Tavoitteena, että brändikäsikirja valmistuu helmi- maaliskuussa 2019.  Liitteenä on 

työsuunnitelma.  

6§ Muut asiat 

Yritysalueiden kyltit ollaan uusimassa. Uusissa kylteissä toivotetaan tervetulleeksi yritysalueelle, 

kylteissä ei ole yritysten nimiä, koska niitä on vaikea pitää ajan tasalla. Yrityksille lähetetään siasta 

tiedotuskirjeet. Suunnitelma liitteenä.  

Saimme katsauksen Samkin hanketilanteeseen:  

Kivijalkakuntoon on päättymässä vuoden vaihteessa. Ollaan hakemassa jatkohanketta 

kivijalkaliikkeiden kehittämiseen. 

Kortteeri kuntoon –hanke toimii vielä kesäkuun loppuun.  

The Game –hanke, jossa törmäytetään alueen nuoria digialan yrityksiin, jatkuu vielä keväälle.  

Kiina –hanke:  Puualan jatkojalostuksen viennin edistäminen. Hanke päättyy keväällä 2021.  

HLS Robo- hanke: Teollisuuden kilpailukykyä parantamiseen liittyvä hanke. Alkaa vuoden alusta ja 

toimii 2021 loppuun.  

Luovan alan vientihanke Kanadaan alkamassa.  

Etänä enemmän, sotealan digitaalisuus -hanke 

7§ Seuraava kokous 

 

 Seuraavan kokouksen aihe: Tyhjät liiketilat keskustassa.  

 Paikka: Sähköliike E. J. Lehto Oy:n toimitiloissa.  

 Aika: 31.1.2019 klo 17:00 

  

8§  Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen 18:32.  

 

Pöytäkirja tarkastettu 12.12.2018 

 

Martin Ylikännö  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

 

Susanna Hirsikangas Janne Survonen 


